
Verslag Bewonersnetwerk Venlo-Zuid     6-12-2023 
 

Aanwezig: 23 personen 
Locatie: Zwanenhaof 
 

1. Welkom/vaststellen agenda 
De voorzitter opent de vergadering. We hebben geen beamer zodat we de 
agenda niet op het scherm kunnen tonen.  
Een van de bewoners vraagt waarom belangrijke zaken blijven liggen tot 
de rondvraag. Voorzitter zegt dat dat niet de bedoeling is. Als er belangrijke 
zaken spelen in de wijk dan komen die aan de orde na agendapunt 7.  
 

2. Ingekomen stukken 
Voorzitter leest lijst met ingekomen stukken voor. Niemand heeft vragen 
over die lijst. Lijst is tijdens vergadering en erna voor bewoners te bekijken. 
 

3. Mededelingen 
Ted Merkus, bestuurslid heeft aangegeven te stoppen als bestuurslid en 
deze vergadering niet aanwezig te kunnen zijn. In maart zal hij er wel zijn 
en dan afscheid nemen als bestuurslid.  

 
4. Verslag van 6-9-2023  

Aanpassingen in de verslagen zullen als rectificatie of aanvulling worden 
gedaan in het verslag van de lopende, huidige vergadering.  

 
Bewoner Dijkmans heeft BNVZ verzocht de volgende eigen mening toe te 
voegen aan het verslag bij het onderwerp ‘Domushuis/LegerdesHeils’: “In 
verslag wordt niet weergegeven dat de leiding geen vat heeft op de 
aanwezige "cliënten", omwille dat de wet dwang is verdwenen. De leiding 
staat aan de zijlijn v.w.b. verboden. Cliënt heeft geen strakke begeleiding. 
Hij mag drugs en drank gebruiken zowel buiten als binnen. Buiten wordt 
door de "handhaving" geen beletsel opgelegd. Deze mensen komen 
binnen en kunnen als het goed gaat tot het einde van hun leven daar 
verblijven.” 

 
Bewoner Dijkmans heeft ook verzocht volgende mening toe te voegen aan 
het verslag bij het onderwerp ‘Wijkanalyse’: “Het ging ons inziens over de 
wijk Venlo Zuid. Gevraagd werd naar de aantallen verstuurde en 
ontvangen enquêtes in en uit deze wijk. De ontvangst was betreurend laag. 
Conclusie uit de vergadering: Dus helemaal niet representatief”, aldus 
Dijkmans. 
 

5. Stavaza, vragen, aanvullingen 
Secretaris merkt op dat er nauwelijks verslagen binnenkomen van 
werkgroepen. Een van de bewoners geeft aan geen bijdrage te leveren 
omdat er vaak dingen spelen waarbij privacy in het geding komt.  

 
6. Data toekomstige vergaderingen 2024 

6 maart, dinsdag 11 juni, 4 september en 11 december 



Deze data worden vastgesteld. Ze zullen via de normale kanalen worden 
gecommuniceerd. 

 
7. Belangrijke zaken die niet kunnen wachten tot de rondvraag 

 
-Dhr. Dijkmans heeft twee onderwerpen: 
*hij houdt een pleidooi om met name Woonwenz te bewegen om 
terughoudend te zijn met het plaatsen van bewoners met een 
psychiatrische achtergrond. Er zitten volgens de bewoner al te veel 
mensen van dat type in de buurt. Ruud Hinssen van Woonwenz reageert 
hierop met een uitnodiging voor een gesprek tussen de bewoners, 
Woonwenz en leden van het bestuur van het BNVZ. Hij vraagt om een 
stevige delegatie van de bewoners. 
*hij brengt nog eens de overlast van hondenpoep in de omgeving van 
Crescendo aan de orde en wil graag voorzieningen uit het SAM-fonds 
hiervoor. Hij mist in zijn communicatie met de gemeente steun van die 
gemeente. 
 

8. Wijkspeeltuin t Hagerweike (Rob Achten) 
Rob Achten is scheidend bestuurslid van Wijkspeeltuin t Hagerweike. 
Achten doet een noodoproep aan bewoners om te helpen met 
vrijwilligerswerk. Zowel bestuurlijk als vrijwilliger. 
De speeltuin is van de Gemeente en het stichtingsbestuur gaat vooral over 
het speeltuingebouw en de activiteiten die daarin plaats vinden. De 
vrijwilligers zorgen voor diverse activiteiten, het voornaamste is de 
exploitatie van de zaal en het winkeltje. Door stijgende kosten is het lastig 
om in de toekomst een begroting rond te krijgen zonder structureel verlies. 
Het gebouw moet dan dicht. De speeltuin zal overigens open blijven. Die 
valt onder de gemeentelijke voorzieningen. 
 
Achten schetst drie scenario’s: 
Scenario 1 vriezen of dooien 
 • doorgaan op de huidige manier 
 • werven meer vrijwilligers 
 • zaal (nog) vaker verhuren 
 • kans op overleven, zo niet houdt stichting op te bestaan 
Scenario 2 geen nieuwe bestuursleden  
• ondergetekende stopt per 01 januari 2024  
• ander bestuurslid per 01 januari 2025  
• geen nieuwe bestuursleden?  

 stichting wordt opgeheven 
Scenario 3 nieuwe invulling  
• Gemeente / wijk denkt mee over nieuwe invulling 
• gebouw wordt verhuurd aan IKC de Koperwiek  
• gemeente geeft zelf invulling aan het pand 
• ander initiatief 
 
Een bewoner meent dat er vooral in de directe omgeving van de speeltuin 
bestuursleden en vrijwilligers moet worden geworven.  
De deadline voor nieuwe vrijwilligers is 1 januari 2025. Ook dit moet in de 



komende Wijkkrant goed worden neergezet zodat de urgentie blijkt. 
  

9. Wijkagent Jan Rijniers is te gast 
In de plenaire vergadering zijn afgelopen maanden vaker zaken door 
bewoners benoemd die door het bestuur van BNVZ niet op te lossen zijn 
omdat ze op het bordje van de wijkagent of BOA horen. Jan is daarom 
door bestuur gevraagd om antwoord te geven op enkele prangende 
vragen. Jan vertelt dat hij samen met Stefanie wijkagent is en wat ze doen 
en kunnen. Bewoners hebben zich vaak afgevraagd waarom de wijkagent 
niet aanwezig is tijdens de plenaire vergadering? Hij geeft aan dat de 
wijkagent niet altijd in de gelegenheid is om de vergaderingen te bezoeken. 
Met name juni en september zijn lastige maanden om aanwezig te zijn. 
De interesse in het verleden voor het wijkspreekuur in de Zuidpilaar was 
nihil. De wijkagenten zagen dat als verloren tijd en daarom is het 
wijkspreekuur met de politie gestopt en komt ook niet terug.  
Bewoners missen ook vaak actie van de politie als er iets aan de hand is. 
Rijniers drukt bewoners op het hart om vooral melding te blijven maken van 
zaken. Voor wat betreft de meldingen is er onderscheid te maken in  
spoedmeldingen die urgent zijn, bel 112. Meldingen die kunnen wachten 
maar toch aandacht nodig hebben, bel 0900-8844. 
Alle andere zaken kunnen via de mail naar de wijkagent. Alle gegevens 
staan op de achterzijde van de wijkkrant. 
In de avond zijn er voor de gemeente, volgens Rijniers, vier wagens op de 
weg, daarom kan het voorkomen dat er niet meteen een wagen 
beschikbaar is bij een melding. Er is dan geen capaciteit. 
Jan gaat in op enkele specifieke zaken die in het verleden gemeld zouden 
zijn, die zijn in de vorige vergadering naar voren gekomen. Met name over 
de Dr Cuypersstraat. Hij is dat nagegaan. Maar er zijn simpelweg geen 
meldingen binnengekomen over drugsoverlast en bedreigingen in de 
Cuypersstraat 
 
Diverse bewoners reageren dat het in de buurt soms een zootje is, de 
verloedering neemt toe. Ook hier doet Rijniers een pleidooi om vooral te 
melden zodat niet alle meldingen van één en dezelfde persoon komen. 
 
Er zijn ook klachten over snelheden op de Tegelseweg en Gelissensingel. 
Rijniers geeft aan dat hij ook heeft laten nagaan wat voor snelheden er op 
enkele wegen werden gehaald. Dat blijkt mee te vallen. In een periode van 
twee maanden werden op de Tegelseweg en Gelissensingel gemiddelden 
gehaald van 41 en 43 km per uur met uitschieters van 64 en 71 km per uur. 
’s Nachts werd er wel eens een uitschieter gehaald maar dat was dan 
hoogstwaarschijnlijk een ambulance, dat is niet exact na te gaan, aldus de 
wijkagent.  
 
Parkeeroverlast valt, tenzij het gevaarlijk of heel hinderlijk, volgens Rijniers 
is onder de gemeente. Boa’s zullen de handhaving hiervoor doen.    
 

10. Tasilo Pieck is aanwezig en legt kort uit wat hij als talentverbinder van de 
Gemeente Venlo kan betekenen. 
 



11. De bijdrage over de stand van zaken bij de tunnel van de Vierpaardjes 
vervalt omdat de spreker zich ziek heeft gemeld.   
 

12. Rondvraag 
-Een bewoner wil doorgeven dat er op de 
Regentessestraat/Emmastraat/Kraanvogelstraat de afgelopen drie 
maanden 7 ongevallen zijn geweest. 
Bestuurslid Bastiaans stelt voor om hiervoor dan een werkgroep op te 
starten.  
-Een bewoonster vraagt aandacht voor het aanzicht in de wijk. Ze is van 
mening dat het stadsdeel verloederd en dat veel mensen zich niet aan de 
regels houden. 
-Een ander bewoonster vraagt aandacht voor dak- en thuislozen van met 
name Oost-Europese afkomst. Ze vraagt zich af of de gemeente hier 
opvang voor regelt. 
-Een bewoner vraagt aandacht voor de veranderde verkeersituatie rondom 
de Vierpaardjes. Voor sommige verkeersdeelnemers is die niet duidelijk. Er 
is weinig licht in de avond en nacht en soms wil een auto het fietspad op 
rijden. Ook vraagt hij aandacht voor de wateroverlast die er vaak is op het 
fietspad langs het spoor bij de Sloterbeekstraat. De stadsdeelmanager 
geeft aan om dit vooral door te geven via venlo.nl 
Verder geeft hij aan om een slecht veiligheidsgevoel krijgen in de 
omgeving van de koffieshops. 
 

13. Afsluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 21:15 uur.  
 
 
 
 

ACTIE DOOR WIE WANNEER KLAAR 

Overleg Woonwenz Woonwenz bewoners ? 

Noodoproep Hagerweike 
in wijkkrant 

Communicatie + flyer Wijkkrant is gebeurd, flyer 
volgt nog. 

   

   

   

   

   

   

 
   


